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Van: MJ. van den Berge 
Onderwerp: Commissievragen over toename aantal daklozen. 
Datum: 23 augustus 2019 

Geacht college, 

In Nederland zijn steeds meer mensen dakloos. Het aantal Is in de afgelopen 10 jaar 
verdubbeld. Uit onderzoek van het CBS blijkt zelfs dat het aantal dakloze jongeren is 
verdrievoudigd. Daarnaast zijn er ook veel ongeregistreerde daklozen. Om die reden ligt 
het werkelijke aantal veel hoger. 
https://nos.nl/artikel/2298592-aantal-daklozen-in-tien-iaar-meer-dan-verdubbeld.html 

1. Kunt u aangeven of in onze regio een toename van dakloosheid is waar te nemen, en zo 
ja, waaruit blijkt die toename? 

2. Is er in Huizen ook sprake van een sterke stijging waarneembaar onder jongeren? 
3. Wat wordt er gedaan in Huizen om dakloosheid te voorkomen? 
4. Is de kwestie van dakloosheid in de regio onderwerp van samenwerking met de 

woningcorporaties? 
5. In hoeverre kan via de voorgenomen ambulantisering extra aandacht worden besteed 

aan het beschermd wonen in relatie tot de risicogroepen? 
6. In welke mate hebben de interventieteams in hun dagelijkse praktijk te maken met 

dakloosheid en welke middelen hebben de teams om deze problematiek het hoofd te 
bieden? 

Ik verzoek u om schriftelijke beantwoording van deze vragen voorafgaande aan de 
Commissie Sociaal Domein van 10 september aanstaande. Mocht schriftelijke 
beantwoording vóór die datum niet mogelijk zijn, dan verzoek ik u mondelinge 
beantwoording in de Commissie Sociaal Domein van 10 september. 

Met vriendelijke groet, 
Marian van den Berge 
namens de fractie Groenlinks 


